

Title (en)

DEVICE FOR DRYING WASHED KITCHENWARE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM TROCKNEN GEWASCHENER KUECHENGERAETE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE SECHAGE D'USTENSILES DE CUISINE LAVES.

Publication

EP 0218646 A1 19870422 (DE)

Application

EP 86902306 A 19860327

Priority

DE 3513122 A 19850412

Abstract (en)

[origin: WO8605963A1] In order to ensure that no remnants remain on the surfaces of kitchenware following washing and then drying, the device is fitted with a container (2) which is mounted so as to rotate around its longitudinal axis. The inner space (7) of the container (2) is fitted with at least one water outlet and is designed as a receptacle for kitchenware (10). The container (2) is connected with a drive motor (3). The kitchenware (10) can be in the form of eating utensils and be arranged in a random layer in the interior space.

Abstract (fr)

Afin d'éviter que des détritus ne restent déposés sur la surface d'ustensiles de cuisine lavés après leur séchage, un appareil de séchage d'ustensiles lavés de cuisine comprend un récipient (2) agencé de façon rotative autour de son axe longitudinal. L'espace intérieur (7) du récipient est pourvu d'au moins une voie d'écoulement d'eau et reçoit les ustensiles (10) de cuisine. Le récipient (2) est raccordé à un moteur d' entraînement (3). Les ustensiles de cuisine (10) peuvent être des couverts distribués au hasard dans une couche à l'intérieur (7) du récipient (2).

IPC 1-7

A47L 15/48; A47L 15/30

IPC 8 full level

A47L 15/30 (2006.01); **A47L 15/48** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 15/30 (2013.01); **A47L 15/48** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605963A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605963 A1 19861023; AT E75125 T1 19920515; DE 3513122 A1 19861023; DE 3684982 D1 19920527; EP 0218646 A1 19870422; EP 0218646 B1 19920422

DOCDB simple family (application)

DE 8600133 W 19860327; AT 86902306 T 19860327; DE 3513122 A 19850412; DE 3684982 T 19860327; EP 86902306 A 19860327